
 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG  20.113396 
Artikel 32 Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad 

 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

Onderwerp: Onderzoek Regionale Energie Strategie 

 

Voor de enorm belangrijke overschakeling op duurzame energie heeft het Rijk ons land ingedeeld in 

31 kleine gebieden en de verantwoordelijkheden daarvoor bij gemeenten neergelegd middels een 

taakstelling. 

  

Voor de gemeenten is de druk hoog en de kennis beperkt en bestaat het gevaar dat we ons laten 

leiden door bedrijven, grondeigenaren of organisaties met commerciële belangen. Zonder dat zij enig 

risico lopen ontvangen zij de inkomsten die voor een groot deel uit gegarandeerde subsidies bestaan. 

De rekening voor deze subsidies én de steeds hoger wordende energietarieven ligt daarmee bij de 

inwoners terwijl anderen profiteren van de opbrengsten.  

De SP wil dat niet: klimaatbeleid zal rechtvaardig zijn, of niet zijn… 

  

De RES biedt mogelijkheid voor een rechtvaardig klimaatbeleid door de productie en distributie van 

energie in handen van de gemeenschap te krijgen, waarmee inwoners niet alleen de lasten, maar ook 

de lusten hebben.  

Dat verlaagt naar alle waarschijnlijkheid de kosten voor de Udense inwoner, waardoor het de steun 

voor klimaatmaatregelen vergroot. 

  

We kunnen de totale RES-doelstelling in eigen beheer opwekken. De gemeente heeft nog grote 

stukken grond in eigendom. We kunnen als Uden op deze terreinen eigen zonneparken bouwen, in 

eigendom van de Udenaren, in beheer van de gemeente zodat de rendementen rechtstreeks ten goede 

komen aan de inwoners. 

  

De SP Uden wil uitgezocht hebben in welke vorm dit haalbaar is. 

  

Tijdens de eerste behandeling van de te behalen doelstellingen van de Regionale Energie Strategie 

hebben we dit idee meerdere malen naar voren gebracht. Het college zei toen echter dat dit idee te 

complex was om op dat moment uit te werken. Nu hebben we even ademruimte en tijd om dat wél te 

doen. 

 

Vragen: 

1. Is het college bereid om een kosten- en batenanalyse te (laten) maken voor de optie dat we 

met zonnepanelen in Udens eigendom, de eerste doelstelling van de RES behalen en deze 

analyse ruim vóór de commissiebehandeling van de uitwerking van de RES aan te leveren? 

2. Indien nee, waarom niet? 

 

Datum indiening : 24-8-2020  

Naam indiener : Ton Segers (Fractie SP)  

Einddatum: 23-9-2020 

Id.nr. iBabs: 125 
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ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 32 Reglement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders van Uden  ☐ burgemeester 

Datum: 15-9-2020 

Antwoord: 

Bij de vaststelling van het voorlopig bod Regionale Energie Strategie (RES) 1.0 is aangegeven dat een 

aantal onderdelen nader uitgewerkt worden ten behoeve van het definitieve bod en dat wij lokaal aan 

de slag gaan met uitwerking voor Uden. Als onderdeel hiervan wordt o.a. regionaal onderzocht hoe 

het uitgangspunt ‘50% lokaal eigendom” inhoud gegeven kan worden. Inzicht verwerven in de 

business-case (kosten en baten) van zon- en windparken is hiervan een onderdeel en dit zal 

vervolgens betrokken worden bij het voorstel voor het lokale beleid inzake grootschalige zon- en 

windlocaties. Het streven is om deze beleidsnotitie begin 2021ter besluitvorming aan uw raad voor te 

leggen. 

 

Met betrekking tot de inzet van de beperkte gemeentelijke gronden kunnen wij vermelden dat deze 

versnipperd over de gemeente liggen en voor een groot deel zijn verworven voor o.a. woningbouw en 

bedrijventerreinen. 

 


